



iKOREA
Quality Korea Tour

Tour Code: KSE8



8 D 6 N

首尔+济州岛

(首尔/济州岛/雪岳山/京畿)

(SEOUL/JEJU ISLAND/SEORAKSAN NATIONAL PARK/GYEONGGI)



www.goldentropics.com.my



Golden Tropics Travel 东风旅游



[goldentropics_travel](https://www.instagram.com/goldentropics_travel)

第1天: 吉隆坡✈️首尔

◆ 集合于吉隆坡国际机场乘搭客机前往韩国【首尔】。

第2天: 首尔✈️济州岛

龙头岩/泰迪熊馆/东门传统市场

- ◆ **泰迪熊馆** - 超梦幻世界最大泰迪熊博物馆,因为知名韩剧《宫—野蛮王妃》而人气直窜的泰迪熊博物馆,有各式各样你想得道与想不到的泰迪熊等待着你的到来喔。
- ◆ **东门传统市场** - 东门传统市场具有悠久的历史,是济州岛的代表性市场之一。成为了济州岛最重要、规模最大的常设传统市场。

第3天: 济州岛

城山日出峰/城邑民俗村/香草乐园+Foot Bath/Nohyung沉浸式媒体艺术展

- ◆ **城山日出峰** - 它以其壮丽的日出景色而闻名,是游客们必去的地方。登上山顶,可以欣赏到壮观的美景,让人流连忘返。
- ◆ **香草乐园** - 这个以童话为构思的空间,是一处可以体验及感受香草效能的人气观光景点。园内有“香草博物馆”、“圣诞小村”、“迷你动物园”、“威尼斯小镇”等设施。
- ◆ **Nohyung沉浸式媒体艺术展** - 通过光影艺术在超市内打造一个沉浸式主题世界同样是以“门”作为穿越的媒介,游客将通过一扇黑白的“门”,穿越到一个充满色彩的世界,探索那个世界的神秘和未知。

第4天: 济州岛✈️首尔 - 南怡岛

南怡岛/铁道自行车 (4人1车)

- ◆ **南怡岛** - 将韩流热潮推向亚洲的经典韩剧《冬季恋歌》的拍摄地之一“南怡岛”位于首尔东北方向约50公里远的江原道·春川市,是一座浮在北汉江上的半月形小岛。
- ◆ **铁道自行车** - 这条铁路原为京春线无穷花号火车,而后江村铁路自行车正是利用这条满载回忆的铁轨开设的新项目。骑行中可以观赏沿途的风景,经过跨海大桥、树林、田园等。

第5天: 雪岳山 - 京畿

雪岳山国家公园/新兴寺/权金城(含缆车)/小金山大峡谷(吊桥+天空塔)

- ◆ **雪岳山国家公园** - 童话世界般的秋天、雄伟的山脉与生机勃勃的红叶融为一体。
- ◆ **权金城** - 进入园区乘坐雪岳缆车后沿登山栈道上行不远,便能到达权金城古城遗址。登高远眺,花岗岩山,峰层峦叠嶂,外雪岳尽收眼底。
- ◆ **小金山大峡谷** - 宽约2米的小金山步步惊心桥从设计上较小金山吊桥更充满美感,带给人们的惊险刺激感也更为强烈,吊桥中间有很多区间以透明玻璃铺设,游客们步行其上可以从上帝视角欣赏蟾江风光、感受高空行走的惊心。



第6天: 首尔

星空图书馆/紫菜博物馆+饭卷制作/益善洞韩屋村/南山公园+首尔塔 (不含登塔)

- ◆ **南山公园** - 南山公园围绕着南山,路上可以看到石碑汉阳公园,登顶了还有以前的汉阳城防-古墙。
- ◆ **益善洞韩屋村** - 自1920年起至今为首尔最古韩屋村,约有100多栋韩国传统家屋聚集在此。主要街道有100多年历史的韩屋所改造的个性商店、饮食店、民宿等,在这里不仅可以购物、享受美食,还可以近身感受到韩国文化。
- ◆ **星空图书馆** - 韩国首尔超浪漫「星空图书馆」巨型书架惊为天人

第7天: 首尔

人参专卖展厅/化妆品彩妆/护肝宝/穿韩服+游景福宫/免税店+明洞

- ◆ **穿韩服游景福宫** - 是首尔旅游必打卡的一站。景福宫是朝鲜王朝五大宫阙中规模最大的一座,见证了数百年沧桑变幻。如今的景福宫是首尔国立民俗博物馆和韩国国立古宫博物院所在地,向世界各地的游客展示韩国悠久的历史文化。
※*如遇闭关将改为德寿宫或昌德宫
- ◆ **明洞** - 被称为“首尔的西门町”,很像台北市西门町,都是年轻人和国际观光客最喜欢去的繁华商圈。

第8天: 首尔✈️吉隆坡

韩国土产店 (视航班)

- ◆ 逛完韩国土产店后,前往机场乘搭客机飞往吉隆坡。结束美好旅程。



DAY 1: KUALA LUMPUR ✈️ SEOUL

- ◆ Assemble at Kuala Lumpur International Airport, take flight to [Seoul].

DAY 2: SEOUL ✈️ JEJU ISLAND

Yongduam Rock / Teddy Bear Museum / Dongmun Traditional Market

- ◆ **Teddy Bear Museum** - Family-friendly locale for viewing teddy bears in costumes & lifelike poses, plus cafe & gift shop.
- ◆ **Dongmun Traditional Market** - It has a long history and is one of the representative markets of Jeju Island. It has become the most important and largest permanent traditional market in Jeju Island.

DAY 3: JEJU ISLAND

Seongsan Ilchulbong / Seongeup Folk Village / Herb Garden + Foot Bath / Nohyung Immersive Media Art Exhibition

- ◆ **Seongsan Ilchulbong** - The hike to the top of the crater is relatively easy, making it accessible to visitors of all fitness levels. Once you reach the summit, you'll be rewarded with a mesmerizing sunrise or sunset, depending on the time of your visit.
- ◆ **Herb Garden** - This fairy tale-inspired space is a popular tourist spot where you can experience and feel the effects of vanilla. There are "Herb Museum", "Christmas Village", "Mini Zoo", "Venice Town" and others.

DAY 4: JEJU ISLAND ✈️ SEOUL - NAMI ISLAND

Nami Island / Rail Bike

- ◆ **Nami Island** - The classic Korean drama "Winter Sonata" was filmed in Nami Island. It is a half-moon-shaped island floating on the Bukhan River.
- ◆ **Rail Bike** - This railway was originally the Infinite Flower train of the Jingchun Line, and Houjiangcun Railway Bike is a new project that uses this railway track full of memories. While riding, you can enjoy the scenery along the way, passing by cross-sea bridges, woods, countryside, etc.

DAY 5: SEORAKSAN - GYEONGGI-DO

Seoraksan National Park / Sinheungsa / Gwongseumseong (Including cable car) / Wonju Sogeumsan Mountain Grand Valley

- ◆ **Seoraksan National Park** - Fairy tale-like autumn, majestic mountains and vibrant red leaves blend into one.
- ◆ **Wonju Sogeumsan Mountain Grand Valley (Suspension Bridge&Sky Tower)** -The skywalk next to the bridge offers an amazing view of the surroundings.

DAY 6: SEOUL

Byeolmadang Library Starfield Suwon / Seaweed Museum + Rice Roll Making / Ikseon-dong Hanok Village / Namsan Park + Seoul Tower (Excluded Observation Desk)

- ◆ **Namsan** - Namsan Park surrounds Namsan. You can see the stone monument Hanyang Park on the road. When you reach the top, you can see the ancient Hanyang city defense wall.

DAY 7: SEOUL

Ginseng Exhibition Hall / Cosmetics Shop / Liver Protector / Visit Gyeongbokgung Palace in Hanbok /Duty Free Shop + Myeong Dong

- ◆ **Visit Gyeongbokgung Palace in Hanbok** - You can choose your favorite Hanbok, experience local traditional clothing and check out the local traditional architecture.
- ◆ **Myeong Dong** - Is a shopping area packed with international fashion brands, luxury department stores and homegrown cosmetics shops.

DAY 8: SEOUL ✈️ KUALA LUMPUR

Korean Souviner Shop (Depends on flight)

- ◆ **After visiting korean souvenir shop, transfer to airport take flight back Malaysia. Home Sweet Home**



📍 南怡島 Nami Island



📍 景福宮 Gyeongbokgung Palace

餐饮安排 MEAL PLAN | 住宿 ACCOMMODATIONS

※餐标 美金 | Meal Cost USD※

DAYS	BREAKFAST 早餐	LUNCH 午餐	DINNER 晚餐	SELECTED HOTELS 精选酒店
1	-	-	-	飞机上 On Board
2	机上用餐 On Board	韩式风味 Korean Cuisine	鲍鱼海鲜锅 Abalone Seafood Hot Pot	4★ 济州格洛斯特酒店或同级 Gloucester Hotel Jeju or SML
3	酒店内 Hotel	黑猪烧肉 Roast Black Pork	韩定食 Hanjeongsik	4★ 济州格洛斯特酒店或同级 Gloucester Hotel Jeju or SML
4	酒店内 Hotel	春川炒鸡排 Fried Chicken Steak	鱿鱼猪肉烧 Squid and Pork Meal	4★ 雪岳山韩华度假村或同级 Hanwha Resort Seorak or SML
5	酒店内 Hotel	黄太鱼定食 Pollack set meal	烤肉自助 BBQ buffet	4★ 仕德福酒店或同级 Stanford Hotel or SML
6	酒店内 Hotel	浓炖脊骨汤 Stewed spine soup	人参炖鸡 Ginseng Stewed Chicken	4★ 仕德福酒店或同级 Stanford Hotel or SML
7	酒店内 Hotel	韩式风味 Korean Cuisine	自理 Own Expenses	4★ 仕德福酒店或同级 Stanford Hotel or SML
8	机上用餐 On Board	-	-	-

Travel Essentials :

Passport & Visas - Each tour member is responsible to ensure their passport is valid for at least six (6) months from the return date of the trip and all necessary visas and permits have been acquired.

Travel Insurance - GOLDEN TROPICS TRAVEL & TOURS SDN BHD will provide complimentary travel insurance. If you choose not to use it, there will be no refund or compensation; If you are 69 years old and above at the time of departure, you will need to pay the additional cost for travel insurance.

Terms & Conditions :

1. Itineraries, meals, hotels and transportation are subject to change without prior notice.
2. GOLDEN TROPICS TRAVEL & TOURS SDN BHD reserves the right to make changes to or cancel the itinerary at any time due to unforeseen circumstances, especially during peak periods or in the event of a force majeure.
3. GOLDEN TROPICS TRAVEL & TOURS SDN BHD is not responsible for omissions, printing and/or presentation errors in brochures or in any media where such information may be presented; GOLDEN TROPICS TRAVEL & TOURS SDN BHD reserves the right to make corrections as required.
4. Every person participating in GOLDEN TROPICS TRAVEL & TOURS SDN BHD's tours shall travel at his/her own risk. GOLDEN TROPICS TRAVEL & TOURS SDN BHD shall not be held liable to any person for additional expenses that may be incurred due to delays or changes in any transport services, sickness, weather, strikes, war or other causes.
5. All pictures shown are for illustration purpose only.
6. Tours are conducted in Mandarin.
7. Triple Room - Third person shall be based on rollaway bed.
8. Tour fare quoted is for MALAYSIAN, non-Malaysian surcharge applied.

注意：餐食安排会因航班及交通路况做出更改

Travel Essentials 旅行必备:

护照或签证 - 团员有责任确保护照有效期需至少6个月(从返程日期算起), 并且取得必要的签证和准证。

旅游保险 - 东风旅游会附赠旅游保险, 如果不需要恕无法退款或补偿; 如出发时年纪超过69岁或以上, 需额外补上旅游保险差额。

Terms & Conditions 条款:

1. 行程、膳食、酒店住宿和交通可能会有所变动, 恕不另行通知。
2. 若出现无法预测的特殊情况, 特别是在旅游旺季期间, 东风旅游将保留更改或取消行程的权利。
3. 若东风旅游的宣传手册或任何传播媒介, 出现任何形式的印刷失误或遗漏, 本公司一概不负责, 并且保留更正的权利。
4. 每位参与东风旅游团的成员, 必须为自身安全或行为负责。若出现无法预测的特殊情况(例如: 交通延误/取消、天气、疾病、示威、战争等等), 因而引发额外支出的问题, 东风旅游一概不负责, 旅客需自行负责额外的费用。
5. 以上图片仅供参考, 请以实物为准。
6. 所有行程以中文讲解为主。
7. 三人房-房内第三名住客的床褥, 将以折叠式为准。
8. 团费仅适用于大马公民, 外国公民则需缴付额外费用。

IMPORTANT NOTES

1. ALL MISC charges are subject to change without prior notice.
2. Seat availability and tour fare discount are subject to first come first served basis.
3. Flight schedule above is subject to change.
4. Customer is required to re-confirm the latest flight schedule with our Tour Consultant before proceeding to purchase any domestic and / or transportation tickets.

Travel Agent:



东风旅游
GOLDEN TROPICS
Travel & Tours Sdn Bhd
(KKKP 4108, 624552-U)



G-05, Wisma Zelan, Jalan Tasik Permaisuri 2,
Bandar Tun Razak, 56000 Kuala Lumpur, Malaysia.



www.goldentropics.com.my



info@goldentropics.com.my



03-9174 6888



010-818 6688